

**MESSAGE
FROM THE
PREMIER
OF QUÉBEC,
DANIEL JOHNSON**

**MESSAGE DU
PREMIER MINISTRE
DU QUÉBEC,
DANIEL JOHNSON**



For Montrealers and other Quebecers, the 50th Anniversary of the International Civil Aviation Organization is a very special event.

Our metropolis, where that institution's headquarters are located, has been closely associated over the years with an important mandate: to promote security in the air and coordinate the development of international civil aviation. Looking back, ICAO can be proud of its achievements in a sector of activity that has grown very rapidly since 1944. At that time, when ICAO first started out, leaders around the world were committed to achieving progress and were looking for badly needed tools. This special United Nations agency has been instrumental indeed in this regard, and deserves the gratitude of the countries that have benefited from its activities.

On behalf of the Government of Québec, I commend ICAO for its major contribution to Québec's economy and Montréal's international presence. ➔

Le cinquantième anniversaire de l'Organisation de l'aviation civile internationale constitue un événement qui revêt pour les Montréalais et l'ensemble des Québécois une signification toute particulière.

Lieu du siège social de cette institution, notre métropole a en effet été associée de très près à une importante mission: se consacrer à la promotion de la sécurité et à la coordination du développement de l'aviation civile internationale. Un demi-siècle plus tard, l'OACI constate avec fierté l'oeuvre qu'elle a accomplie dans ce champ d'activité qui a connu depuis 1944 une expansion gigantesque. Née à une époque où les dirigeants des nations du monde s'étaient engagés à se doter des instruments essentiels à leur progrès, cette agence spécialisée de l'ONU s'est avérée une partie prenante de cette vaste entreprise et mérite la reconnaissance des États qui ont bénéficié de son action fructueuse.

Au nom du gouvernement du Québec, je félicite chaleureusement l'OACI pour ses réalisations et tiens à souligner son apport significatif à l'économie québécoise et au rayonnement de Montréal. ➔

Daniel Johnson

Premier of Québec Premier ministre du Québec